

Møde i Hjortevildgruppe Djursland, Eldrupgård den 30. marts 2017

Ingen afbud

Dagsorden:

1. Afrapporteringen 2016/2017
2. Opsamling fra mødet med laugene den 2. februar 2017.
3. Samarbejde mellem kerneområder og omkring liggende områder.
4. Tidspunkt for afrapportering – er det optimalt?
5. Eventuelt

Ad. 1

Afrapporteringen blev udfærdiget.

Ad. 2

Mødet med laugene blev drøftet og de forskellige scenarie gennemgået – det blev taget til efterretning at mødet blev afholdt med forskellige indgangsvinkler til det udarbejdede udkast – enighed endte dog med at blive stor.

Det blev ligeledes drøftet hvorledes et emne eller en sag af denne karakter en anden gang skulle behandles. De regionale hjortevildtgrupper har fået ansvaret for opgaven med at komme med den endelige indstilling for den lokale forvaltning af hjortevildt og grupperne er sammensat af flere forskellige organisationer for at få en så bred opbakning så muligt.

Diverse input omkring bestandsstatus mm. fra Hjortelaugene er meget vigtige for den regionale hjortevildtgruppes arbejde, men når det er sagt så er det HVG, der står på mål for de endelige indstillinger videre i systemet. En fremadrettet håndtering af evt. holdningsbaseret input bør nok ske på anden vis – forskellige modeller blev drøftet.

Ad. 3

Blev ikke behandlet.

Ad. 4.

Tidspunktet for indrapporteringen blev diskuteret og HVG videresender et ønske om at flytte indrapporteringen til senere tidspunkt på året, hvor/når man har årets tal fra vildtudbytte indberetningen.

Ad. 5

Drøftelse af kæbeindsamlingen – der var et forslag om den kæbeindsamlingen bør rafineres til en tandundersøgelse, hvor det kun er fortænderne der skal sendes ind.

Klaus Fogh – har fået fornyet sit mandat og forsætter dermed i 2 år.

Ref. SHM